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lnteroelacia

W imienlu mieszkaric6w Wlocfawka, zwracam sie z proJba o rozwaienie mozliwo(ci

przeprowadzenia remontu ul. Energetyk6w na os. zazamcze. Droga ta stanowi gl6wny dojazd do

znajdujqcych siq w okolicy budynk6w wielorodzinnych, a jej stan techniczny w iadnym elemencie nie

licuje z jakodciq d16g w naszym mie5cie.

W zwiqzku z powy2szym prosze o

remontu tej ulicy.
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